
Technische vragen
Van : Niels Honkoop (CDA) en Sophie Heesen (PvdA)
Datum vraag : 22 juni 2021
Onderwerp : Te weinig politiecapaciteit voor Goudse evenementen
Datum antwoord :

Op 23, 24 en 25 juli hadden verschillende Goudse organisaties na anderhalf 
jaar coronamaatregelen een festival gepland staan. Iets waar veel Gouwenaars 
naar uit keken. Helaas is op 22 juli besloten het evenement af te gelasten omdat 
er onvoldoende handhavingscapaciteit beschikbaar zou zijn om de veiligheid 
rondom het evenemententerrein te borgen. Om deze redenen stellen de fracties 
van het CDA Gouda en de PvdA Gouda de volgende vragen:

Vragen:

1. Kan het college een duiding geven over de gang van zaken rond 
omtrent het niet beschikbaar stellen van handhavingscapaciteit 
vanuit de Veiligheidsregio Hollands Midden (VRHM)? 

2. Wat is de actuele stand van zaken omtrent de politie- en 
handhavingscapaciteit vanuit de VRHM?

3. Op 6 april heeft het college geantwoord op vragen van de CDA-
fractie dat de huidige aanpak omtrent 
evenementenvergunningaanvragen erop gericht is om 
organisatoren in een zo vroeg mogelijk stadium duidelijkheid te 
geven over de haalbaarheid van een evenement. Volgt hieruit dat 
kan worden afgeweken van de normale gang van zaken, zijnde dat 
vergunningaanvragen voor grote evenementen pas vanaf 30 juni in 
behandeling worden genomen met een behandelingstermijn van 8 
weken en dus pas plaats kunnen vinden vanaf eind augustus en 
vergunningverzoeken niet eerder formeel in behandeling worden 
genomen?

4. Zijn er überhaupt mogelijkheden om in 2021 nog B-risico of C 
evenementen in Gouda te organiseren? Is er bijvoorbeeld al 
duidelijkheid – afgezien van mogelijke coronamaatregelen – over 
evenementen als Kaarsjesavond en de Singelloop?

5. Om welke reden was het aanvankelijke Select-festival niet 
ingeschaald als risico-evenement?

6. In hoeverre is de inzet van capaciteit evenredig gespreid over 
verschillende gemeenten binnen VRHM? Vinden bijvoorbeeld in 
Alphen en Leiden ook geen evenementen plaats waarvoor 
capaciteit nodig is?

7. Zijn er alternatieve mogelijkheden om handhavingscapaciteit in te 
zetten dan vanuit het politiecorps, zoals private spelers of desnoods 
NATRES? (Onder hun taakomschrijving valt onder andere 
“steunverlening aan civiele autoriteiten bij grote evenementen”)

8. Gezien de weersverwachtingen in de periode dat evenementen wel 
weer mogen (vanaf begin oktober), is het mogelijk om samen met 



de afdeling vastgoed naar een tijdelijke indoor locatie te kijken voor 
evenementen?

Antwoorden:


